
Notulen van de BLV op 13 november 2023 
 
 
Aanwezig namens het bestuur: Joost, Bart, Ellen en Piet (verslag) 
Aanwezige leden: Emiel, Jose, Ed, Paul, Chantal, Nico, Eric, Hans en Wilco 
Afwezig met kennisgeving: Jaap en Willem 

 

Opening en mededelingen 

Ellen zit in afwezigheid van Jaap de vergadering voor. 

Peter stapt op als secretaris en als lid van de vereniging. We willen daar in een later stadium (ALV)  

meer aandacht aan besteden.  

 

Begroting 2024 

Op- en aanmerkingen: 

• De lidmaatschapskosten van de AU stijgen niet met 10 procent maar -naar zojuist is 

bekendgemaakt- met 6,4 procent. De ingehouden en de betaalde bijdragen aan de AU 

moeten hierop worden aangepast. 

• De veronderstelde 5 procent groei van de jeugdleden is op dit moment al grotendeels 

bereikt. Waarschijnlijk zal de groei groter blijken. De begroting hoeft hier niet op te worden 

aangepast. 

• De inschrijfgelden leveren jaarlijks circa € 1.500 op. Die zijn niet in de begroting opgenomen. 

De door de  vereniging te maken inschrijfkosten bedragen circa € 1.100. Ook die zouden in de 

begroting moeten worden opgenomen. 

• De veronderstelde sponsoropbrengsten van € 6.000 worden als hoog ingeschat. De begroting 

hoeft er iet op te worden aangepast. Het is goed om van deze ambitie uit te gaan.  

• De materiaalkosten zijn begroot op € 1.900. Dit wordt gezien als laag. Dat zou hoger moeten.  

• Het veronderstelde operationele resultaat bedraagt niet + € 3.498 maar -/- € 3.498. Dit wordt  

aangepast.  

• Er zijn de nodige vragen over de wenselijkheid van de voorgestelde verhoging van de 

contributie. Aan het bestuur wordt gevraagd welke beleidslijn wordt gevolgd bij de 

differentiatie tussen contributies van jeugd en van volwassenen. Ook wordt gevraagd naar 

het beleid aangaande de omvang van het eigen vermogen. 

 

Samenwerking in UP-verband 

Er bestaat veel samenwerking tussen Phoenix en U-Track. De samenwerking van Hellas komt wat 

lastiger tot stand. Beide besturen willen indachtig de antwoorden op de enquete, nader verkennen of 

eventueel een fusie of een andere intensieve vorm van samenwerking een verdere bijdrage aan de 

samenwerking kan leveren. Daartoe is vanuit beide verenigingen een werkgroep ingesteld. Die 

verkent bij alle groepen uit de verenigingen of fusie of een andere vorm van samenwerking wenselijk 

is. Dit gebeurt onder leiding van een externe procesbegeleider. Namens U-Track zitten Norma Aarts, 



Ellen en een ouder van Leidsche Rijn in de werkgroep. De werkgroep brengt medio december rapport 

uit aan de besturen.  

Het is de bedoeling om op de nieuwjaarsbijeenkomsten met de leden de discussie aan te gaan over 

de rapportage waarna de besturen een eerste voorstel over de samenwerking uit zullen formuleren. 

Definitieve besluitvorming over fusie of samenwerking zal plaatsvinden in de algemene 

ledenvergaderingen.  

De aanwezige leden beamen de wenselijkheid van deze ontwikkeling maar geven het bestuur als 

aandachtspunt mee, dat het benutten van de nieuwjaarsbijeenkomst voor deze discussie mogelijk 

niet zo handig is. Dit wordt door het bestuur ingebracht in het overleg met Phoenix. 

Ellen sluit de vergadering. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


